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01-17 Godkjenning av møteinnkalling og agenda 
 Godkjent 
 
02-17 Orienteringssaker 

a) Referat fra forrige møte (godkjent på sirkulasjon, referat vedlagt). 
Kommentar: Alle HMS-avvik som er rapportert er nå lukket. 

b) Avviksrapportering: Et avvik rapportert, vedr søl fra risikoavfallbokser ved avhending. 
Tiltak: bruke tykke, gule plastposer i avfallsboksen, og se til at lokket er skikkelig lukket. 
Venter på avfallssekker fra Ragn Sells. 

c) Helsedirektoratet har varslet tilsyn vedr GMO. 
Kommentar: mest hensiktsmessig at en fra UiO koordinerer kommunikasjon med HD og 
instituttene, samt at det etterlyses et program for dagen da tilsynet skal foregå, da dette er 
noe uklart og ikke kommer godt frem av varselet. Henrik kaller inn til et formøte. 

d) Ledelsens gjennomgåelse for 2016. 
Kommentar: møte for gjennomgåelsen er utsatt til midten av mars, og det blir en 
gjennomgang av rapporten på neste LAMU-møte. 

e) UiO har fått nytt elektronisk meldesystem for strålevernsrapporter:  
Kommentar: Strålevernskoordinator skal kartlegge og innhente informasjon om mulige 
strålekilder ved instituttet som skal overføres til det nye elektroniske systemet. 

f) Minner om LAMU-seminar 27.mars 2017: invitasjon er sendt ut til alle LAMU-
medlemmer på FAI. 

 
03-17 Tiltaksplan 2016 og 2017 
 Gjennomgang av Tiltaksplan for 2016 (vedlagt). Ledelsen ønsker innspill fra LAMU på punkter 

som kan inngå i Tiltaksplan for 2017.  
  

Kommentarer: Noen saker fra Tiltaksplan 2016 videreføres til Tiltaksplan 2017.  Nye saker 
som LAMU ønsker å tilføye:  

 -Sak vedr kortlesere i fysikkbygget 
 -Fokus på risikovurderinger 
 -Bestillinger fra BHT 
 -Gjennomføring av ARK-undersøkelse 



 -Tema for vernerunden 2017: Hygiene, HMS-avviksrapportering 
  

Vedtak: Tiltaksplanen utformes og sendes ut pr e-post og godkjennes på sirkulasjon. 
 
 
04-17  Eventuelt 
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